
 

 

Interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad XX sesji Rady Miejskiej,  

w dniu 28 października 2019r. 

 

Radna  Gerda Król- złożyła 1 interpelację w sprawie niezadawalającego oświetlenia podłoża deptaka 

na ul. Katowickiej. Radna podkreśla, że w ostatnim czasie niezbędne były wielokrotne prace naprawcze 

z uwagi na liczne awarie, a ponadto, że zbyt silny strumień światła oślepia przechodniów zagrażając ich 

bezpieczeństwu. Radna wnioskuje „o pilne zainteresowanie się wykonaniem tej inwestycji 

i wyegzekwowanie od wykonawcy solidnego wykonania naprawy w ramach gwarancji… Należy w trybie 

pilnym wezwać wykonawcę.” 

 

Radna Zofia Pogoda - złożyła 3 interpelacje: 

1. w  sprawie wymiany nieczynnej latarni przy ul. Katowickiej (numer działki 3318/157), stanowiącej 

własność spółki Tramwaje Śląskie S.A. (Radna ponawia swoją interpelację w tej sprawie z dnia 

28.01.2019 r. ) 

 

2. w sprawie utworzenia miejsc parkingowych na działce o numerze 1553/263 (obręb 

Świętochłowice). W związku z rozpoczętymi przez firmę Xenakis Development pracami na tym 

terenie,  mieszkańcy ul. Wojska Polskiego 25-29 stracą możliwość parkowania pojazdów. 

 

3. w sprawie wycinki lub solidnej przycinki 2 drzew przy słupie oświetleniowym na działce 

o numerze 1553/263. 

 

Radny Dawid Malcherek – złożył podziękowanie za pozytywne rozpatrzenie interpelacji dotyczącej 

poprawy bezpieczeństwa wyjazdu z ul. Kubiny na ul. Bytomską oraz zainstalowanie barierek ochronnych 

uniemożliwiających parkowanie samochodów na ul. Bytomskiej, co znacznie poprawiło widoczność 

w tym miejscu. 

 

Radny Dawid Malcherek - złożył 3 interpelacje: 

1. w sprawie wyburzenia muru w okolicach Przedszkola Miejskiego nr 4, przy ul. Mielęckiego 19  

i Zespołu Edukacji Wspomagającej oraz utworzenie w tym miejscu obszaru do parkowania 

pojazdów. 

 

2. w sprawie ustawienia wiat na przystankach: Zgoda Ceramiczna, Świętochłowice Brzozowa oraz 

Świętochłowice Dworcowa. 

 



 

 

3. w sprawie zabezpieczenia w przyszłorocznym budżecie miasta środków finansowych na 

zastosowanie specjalnego, dodatkowego oświetlenia przy przejściach dla pieszych celem 

poprawy widoczności, zwiększenia komfortu życia mieszkańców oraz bezpieczeństwa na 

drogach.  

 

Radny Dawid Malcherek - złożył 1 zapytanie w sprawie wyjaśnienia zasadności ustawienia znaku 

zakazu postoju przy ul. Wiśniowej w pobliżu osiedla oraz ogródków działkowych. W przypadku uznania, 

że ustawiony znak nie jest w tym miejscu konieczny, radny prosi o jego usunięcie i tym samym 

umożliwienie mieszkańcom swobodnego  parkowania pojazdów. 

 

Radny Łukasz Respondek - złożył 2 interpelacje: 

1. w sprawie konieczności uprzątnięcia dzikiego wysypiska śmieci przy ul. Granitowej, za skarpą 

obok przejścia podziemnego wiodącego w kierunku Ośrodka Sportu i Rekreacji „Skałka”. 

 

2. w sprawie konieczności dokonania przeglądów miejskich placów zabaw oraz właściwe ich 

zabezpieczenie przed okresem zimowym. 

 

Radny Łukasz Respondek - złożył 3 zapytania: 

1. w sprawie kwoty przeznaczonej w bieżącym roku na remont świętochłowickich zabytków. 

Radnego interesuje, czy jest to ta sama kwota, jaką zapisano w budżecie miasta oraz jakie 

podmioty otrzymają dotacje w 2019 roku i w jakich kwotach? 

 

2. W związku z budową dużego osiedla na Górze Hugona, radny zapytuje, czy Urząd Miejski oraz 

Miejski Zarząd Oświaty dysponują danymi w zakresie ilości miejsc w żłobkach oraz 

przedszkolach, o które może się zwiększyć zapotrzebowanie? Czy Szkoła Podstawowa Nr 8 

i Przedszkole Miejskie nr 11 będą gotowe na przyjęcie większej ilości dzieci? Jak władze miasta 

mają zamiar rozwiązać tę sytuację? 

 

3. w sprawie odprowadzanych na rzecz Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych składek z tytułu niezatrudniania niepełnosprawnych. „Jak  to wygląda 

w przypadku Urzędu Miejskiego oraz jednostek i spółek miejskich, które zatrudniają powyżej 25 

pracowników w pierwszych dziewięciu miesiącach 2019 roku (od 1 stycznia do 30 września)? 

Jaki był średni procentowy współczynnik zatrudnienia niepełnosprawnych w tych instytucjach 

oraz ile wynosiły wyższe składki odprowadzone do PFRON?”. 

 



 

 

Radny Jacek Kamiński – złożył 1 interpelację w sprawie utworzenia peronów tramwajowych na 

ul. Katowickiej w rejonie kościoła p.w. Świętych Apostołów Piotra i Pawła zarówno w kierunku Bytomia, 

jak i w kierunku Katowic. 

 

Radny Artur Pawłowski – ad vocem wypowiedzi radnej Gerdy Król zgodził się, z tym, że światła 

w podłożu ul. Katowickiej są niefortunne. Radny wnioskuje o ich likwidację.  

 

Radna Bożena Wojciechowska – Zbylut- złożyła zapytanie w sprawie regulacji ruchu na ul. Polnej od 

nr 19 do nr 21. Radna zapytuje, czy można byłoby wskazać czasową możliwość parkowania dla 

samochodów dostawczych? 

 

Radna Zofia Pogoda – ad vocem wypowiedzi radnego Jacka Kamińskiego poinformowała, że złożyła 

wniosek do budżetu na 2020 rok w sprawie tzw. „przystanków wiedeńskich”(peronów). 

 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła wniosek o zaplanowanie zagospodarowania budynku 

po byłej siedzibie Towarzystwa Pomocy im. Świętego Brata Alberta w Lipinach, przy ul. Bukowego 

„z przeznaczeniem na cele infrastruktury społecznej i zdrowotnej, np. Dom Seniora, gdzie zapewniona 

byłaby opieka nad osobami starszymi.” 


